

Bulletin No.: AFR-14-40

Attention : All Team Managers/所有车队经理
Subject : Autograph Session / 车手签名会
Date : 11th June 2014

To all Team Managers/Competitors:
致各位车队经理及参赛者:

Please kindly arrange one driver for each team to attend the autograph session of Asian Formula Renault Series from 12:10 to 12:50 on 15th June 2014 (Sunday) at ZIC Commercial Zone. Please kindly inform us which driver will attend the autograph session by 13th June 2014 (Friday) at 3pm. The drivers who will attend the autograph session, please kindly gather in front of the tents of FRD team at 11:50am on 15th June 2014 and go to the Commercial Zone together.

珠海国际赛车场将于 2014 年 6 月 15 日(周日) 下午 12 时 10 分至 50 分于商贸区举行亚洲雷诺方程式系列赛车手签名会。请各车队安排一名车手出席车手签名会, 并于 2014 年 6 月 13 日(周五)下午 3 时前通知我司出席车手资料。出席车手请于 2014 年 6 月 15 日(周日)上午 11 时 50 分于 FRD 车队帐篷前集合, 一同前往商贸区。

Race Administration

赛事秘书处

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛